
Rapport från premiärträffen av Framtid Pite på PiteEnergi 

 
Åke Elveros (revisor Skellefteå AIK bl.a) höll en uppskattad föreläsning på temat 
”Styrelsearbete i föreningslivet”. 40 personer deltog och drygt 20 olika idrottsföreningar var 
representerade. 

Mål, verksamhetsplanering och styrelsens roll var ämnen som Åke lyfte fram lite extra 
och som skapade grund för den avslutande workshopen. 

Under workshopen fick deltagarna i grupp diskutera vilka aktiviteter de hade för avsikt/vision 
att genomföra i sina föreningar och kvällen avslutades med att många inspirerande och 
roliga idéer presenterades. Här följer representanternas egna idéer om de tankar som 
väcktes av Åke Elveros. 
 
”Utvärdera styrelsearbetet och föreningskulturen” 
”Arbeta med långsiktiga mål” 
”Fokusera på rekrytering och behålla ledare”  

”Upprätta årsplan för styrelsearbetet” 

”Prioritera budget och verksamhetsplan” 
”Utveckla alternativa aktiviteter”. 
”Skapa delaktighet/intresse inför årsmötet” 
”Utbilda styrelsen och skapa bättre matcharrangemang” 
”Satsa på marknadsföring” 
”Varför inte skapa en ”styrelseakademi” inom ramarna för Framtid Pite”? 
”Förankra målbilden hos medlemmarna” 
”Utbilda styrelsen för vidare föreningsutveckling”. 
”Se och lära av andra föreningar och kanske kombinera verksamheterna” 

”Nå ut till nya generationens föräldragrupper” 

”Öppna upp för dialog i föreningen och få mer delaktighet 

”Fortsatt dialog mellan föreningarna” 
”Samverkan över föreningsgränserna - Gemensamma kansli är tänkbart” 
 
Representerade föreningar var: Föreningsservice, Inyon Karate, Infjärdens SK, Lillpite IF, 
Piteå IF, Pite Swänget, Piteå Bågskytteklubb, Piteå HC, Piteå Summergames, Piteå 
Tennisklubb, Piteå Bamintonklubb, Rosvik IK, Storfors AIK, Wibax IBF, Wibax Patriots, Öjeby 
HK, Öjeby IF, Öjebyns IBF, Pite Elit, Norrfjärdens IF, Piteå Golfklubb, Bölebyn SK 

Målet är att ses snart igen och diskutera ämnen som ekonomi, organisation och samverkan. 


